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Minnesanteckningar Storumans kommuns Näringslivsråd 2024-08-13 
 
Tid:  2024-08-13 klockan 13.00-15.00 
 
Plats: Storumans kommunhus, Paragrafen 
 
Deltagare: Janne Ruonala, Tomas Granström, Robert Lundberg, Helene Lindqvist, Mona 
Olofsson, Jimmy Lindberg, Agneta af Ekenstam, Peter Persson, Ulrik Dahlgren, Anna 
Gustafsson och Ulf Vidman. 
 
 

1. Mötet öppnas 

2. Föregående minnesanteckningar gås igenom. 

3. Uppföljning o genomgång av befintlig handlingsplan, se bifogad fil. Ärenden som 
är gröna = genomförda läggs i fliken genomförda i handlingsplanen. 
Handlingsplanen uppdateras på hemsidan. 

4. Nästa möte planeras till 1 oktober, 14.00-16.00. 

5. Övriga frågor, Janne och Agneta anmäler övriga frågor. 

Janne - effekter av föreningslivets arbete.  
Föreningarna i Storuman gör ett viktigt jobb via de arrangemang och evenemang 
de anordnar som drar hit turister och gör kommunen till en mer attraktiv plats att 
bo på. En stor fråga är hur kan företag och kommun stötta föreningslivet? Alla 
har problem att få tag på personal/funktionärer. 
SIK har problem – vad kan kommunen göra här? 
 
Agneta – Berättar att det varit en bra sommar i Hemavan Tärnaby,  
Lyfter frågan om var ska turistinformationen ska vara i framtiden? 
Säsongare vill stanna kvar, de behöver boende. 
Viktigt att satsa på lokala företag som vill utvecklas. 
Kungsleden är på 13:e plats i Sverige vad gäller ”Instagramklick”. 
 

 
 
För anteckningarna 
Mona Olofsson 
 
 



Ärenden Åtgärd Vem Uppföljning Genomförd
Fler företagskontakter


Peter, Johan, Ulf och Ulrik gör fler 
företagsbesök, gärna i samband med fika, 
bullpåseträffar.

Företagsbesök
Peter, Johan, Ulf 
och Ulrik löpande 2024-12-31

 150 företagsbesök /år
löpande 2024-12-31



Fler små träffar med företag Planera och 
genomföra  
småträffar

Mona mfl deltar 
kml löpande 2024-12-31

Gunnarn, 
Slussfors, 
Tärnaby, 
Storuman, 
Hemavan, 
Stensele, 
Skarvsjöby


Vi tar fram en rutin så att fler kan göra 
företagsbesök med liknande struktur (samma 
frågeställnngar).

Ta fram frågemall

Mona o Helene 2023-12-31


Återrapport till företag från genomförda 
företagsbesök, frågor som tagits med.

Återkoppla
Den som besökt 
företaget

löpande, i 
närtid efter 
besöket.



Berörda tjänstepersoner tas med på 
företagsbesök.

Vid företagsbesök 
bjuds kommunens 
handläggare med Den som 

besöker företag, 
gäller främst 
Johan, Peter, Ulf 
och Ulrik

Mona och 
Helene tar 
fram en lista 
där 
tjänsteperson
er tas med.

Upphandling





På de årliga chefsträffarna hålls informtion om 
upphandling. Kommunledning trycker på att 
verksamhetscheferna med upphandlingsansvar 
alltid ska se över möjligheten att handla lokalt 
vid varje upphandling och direktköp.

Peter och Anton
i NR - vad 
händer


Inköpsrutiner i varje avdelning med genomgång 
av gjorda och kommande inköp för att 
övergripande se vad som är möjligt att 
upphandla lokalt.

verksamhetsknutna 
årshjul

Peter och Anton
i NR - vad 
händer

finns i 
strategisk 
plan


Årlig dialog med koncernledningsgrupp och 
kommunledningsgrupp om möjligheten att 
handla lokalt. Peter   

i NR - vad 
händer


Skapa en historik och ett årshjul som löpande 
uppdateras. Avseende upphandlingar som är 
återkommande. 

e-avropshistorik

Anton
i NR - vad 
händer


Info om att företag kan höra av sig till NK så 
hjälper vi dem med den stöttning som behövs 
ska finnas på kommunens hemsida om 
upphandling.

Mona och 
Madde 2023-12-31



Inför upphandlingar tar upphandlare hjälp av NK 
för att bjuda in företag till dialgomöte.

Göra ett tillägg i 
rutinen

Anton, 
resp.upphandlar
e  samt NK

i NR - punkt på 
agendan

Mona o 
Madde 
informerar på 
intranätet


Uppföljning inför och under pågående 
upphandling

Göra ett tillägg i 
rutinen Anton och 

upphandlande 
tjänsteperson

i NR - punkt på 
agendan





Kommunen informerar i Näringslivsnytt om 
kommande, pågående och vem som vann 
upphandlingar.

Göra ett tillägg i 
rutinen

Anton och 
upphandlande 
tjänsteperson

i NR - punkt på 
agendan

Info till NK om 
upphandlinga
r som 
kommer och 
vem som 
vann

 På kommunens webb/portalsida förenkla ingång 
till upphandlingssidan.

Mona och 
Madde 2023-12-31

 Uppdatera upphandlingssidan på webben Mona och 
Madde 2023-12-31



Utveckla befintlig rutin för att upphandlingar 
görs i god tid så att de är klar 6-9 månader före, 
beroende på typ av upphandling.

Göra ett tydligt 
tillägg i rutinen.

Anton
i NR- punkt på 
agendan

Mona o 
Madde 
informerar på 
intranätet

Kommunikation



Genomgång av kommunens 
kommunikationsstrategi "Dialog och 
delaktighet" samt skapa rutin för vad som ska 
kommuniceras via sociala media och vad som 
ska ligga på hemsidan. Helene, Jimmy 

och Madde

workshop i 
KSAU på G



Hur kommunens mål ska kommuniceras tas upp 
i samband med genomgång av styrdokumentet 
av kommunikation.

Helene, Jimmy 
och Madde

Bör tas med 
som en fråga i 
workshopen 
med KSAU





Kommunicera och återrapportera till företagen 
så att de vet vad de kan förvänta sig vad gäller 
handläggningstid och vad som händer i ärenden 
som tar lång tid.

Återrapportera Gå igenom 
hur det 
fungerar i dag 
för att kunna 
återrapporter
a?


Dialog i NR för att komma fram till en gemensam 
bild av vilken kommunikation som  behövs.

Planera in ett NR 
dialog

Ulrik o Johan

bör göras 
innan 
workshop 
med KSAU


Bli bättre på att kommunicera projektens syfte 
och mål samt de resultet som de ger i 
Näringslivsnytt.

Skapa rutin

Helene , Mona 
och Madde

göra särskild 
info på 
hemsidan

Övrigt


Johan, Mona och Helene flyttar till 
kommunkontoret under 2024.

Konsekvensanalys. 
Genomförande av 
flytt.

Johan

Skjuts 
frammåt pga 
platsbrist


NK bokar träff med Lycksele och Malå för att lära 
av andra som lyckats.

Boka och 
genomföra träffar

Johan


NK undersöker varför det upplevs att 
Näringslivsnytt inte skickas ut längre och 
påminner på sociala media när NN skickats ut.

Kolla upp 

Karin Rapport i NR 2023-11-30


Nk är mer delaktig i de samtal som förs på 
kommunhuset i och med att de flyttar upp.



 Peter och Johan har ett arbete igång om 
företagslokaler i Storuman


Diskussion i NR om hur både ftg och kommun 
kan bli mer framåtlutad. Varumärkesarbete - 
marknadsföring av kommunen, leva, bo och 
verka i.

planera in 
särskilt tema 
på NR träff.

Nya ärenden 2024


Bättre med fler lokala inköp än stora 
upphandlingar, när inköpen inte är över 700 000 
kr. Viljan att handla lokalt måste finnas. 

Förankra rutiner, 
utbilda 
tjänstepersoner

anton

finns i 
strategisk 
plan

Hur tar vi oss mot plats 100 och 6000 invånare Vad görs i dag och 
vad mer kan vi göra?

Centrumfrågan Storuman, parkeringar, 
laddstolpar m fastighetsägarna.
Svårigheter att få tag på kompetens. Avsaknad 
av arbetsförmedlingen – hur löser vi 
arbetskraftsbehovet när inte AF finns. 

Kompetensförsörjni
ngsgrupp 
bestående av 
kommun, företag 
och skolorna.

Näringslivskonto
ret i samverkan 
med 
inflyttarlotsen.
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